
 

跨文化研究所 2019/2020 赴波蘭盧布林約翰保羅二世大學 

華語教學實習  甄選公告 

  

 

 

合作學校 THE FACULTY OF THE HUMANITIES, THE JOHN PAUL II 

CATHOLIC UNIVERSITY OF LUBLIN, POLAND 
實習人數 2 名 

申請資格 1.      本所碩、博士學生優先。 

2.      曾修讀華語文教學相關課程或具正式華語（或漢學）教學經驗者。 

實習日期起迄 1. 2019 年 10 月 1 日至 2020 年 2 月 15 日,共 5 個月。 

2. 2019 年 10 月 1 日至 2020 年 6 月 30 日,共 9 個月。 

(實習期間需具學校學籍)  

內容 1. Two Fu Jen Catholic University students a year may participate in a 

teaching internship teaching Chinese to students at the Faculty of the 

Humanities (240-300 hours per year each).     

2. The Faculty of the Humanities of the John Paul II Catholic University of 

Lublin will cover the cost of accommodation for two Fu Jen Catholic 

University students a year participating in the teaching internship 

program.  

3. The Faculty of the Humanities of the John Paul II Catholic University of 

Lublin will cover the cost of a course of English as a foreign language 

offered by the John Paul II Catholic University of Lublin for Fu Jen 

Catholic University students participating in the teaching internship 

program (60-120 hours per year).   

4. The Faculty of the Humanities of the John Paul II Catholic University of 

Lublin will pay 50 zlotys daily allowance for Fu Jen Catholic University 

students each participating in the teaching internship program. 

  

授課對象 由盧布林約翰保羅二世大學安排。 

備註 1.   有意申請者請於 2019年 5月 10日前備齊資料送所辦公室(FG413)

彙整。錄取與否由波蘭盧布林天主教大學決定。 

2.      教學實習期間須遵守兩校之一切規定及團體紀律，不做出有損兩校

名譽之行為。 

3.      有意願申請之學生請詳閱「輔仁大學學生肄業期間至國外合作協議

學校進修實施辦法」、「輔仁大學學生出境期間學業及學籍處理要

點」及「輔仁大學在學役男申辦出境作業流程」，並配合相關規定

辦理。 

4.      實習期滿回國後須繳交心得報告、繳交實習材料送所存查。 

5.      錄取者須自行辦妥簽證與波蘭當地保險。 

 

★ 索取申請表單，請洽 G28@mail.fju.edu.tw 

★ 擬申請教育部學海築夢計畫，補助部份機票費或生活費。 
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